
E-mail dhr. Spaas 30-1-2018, rapport RIVM 

Geachte heer Mellema, 

 

Tijdens de vergadering van gisteravond was ik een van de insprekers op het Agendapunt 

windpark Spuisluis. Omdat tijdens die vergadering de gedeputeerde Van der Hoek beweerde 

dat er geen nieuwe feiten naar voren waren gekomen meen ik er goed aan te doen u toe te 

zenden: 

1. de tekst van mijn verhaal van gisteren. 

2. het rapport van 20 september 2017 van het RIVM. U vind in bijlage 2 bovenaan de 

overschrijdingspunten voor fijnstof in de gemeente Velsen voor 2016 en in bijlage 2 bovenaan 

die voor 2020. 

Dit rapport is uitgebracht nadat de termijn voor het indienen van zienswijzen was verstreken 

en is dus wel degelijk een nieuw feit dat een ander licht werpt op de conclusie in het rapport 

Erbrink dat er met of zonder windmolens geen overschrijdingen voor fijnstof in Velsen zijn in 

2016. 

Ik verzoek u deze stukken met de tekst van deze e-mail onder de leden van de Commissie te 

verspreiden. 

Met vriendelijke groet, 

mr. K.J.S. Spaas. 

 


